[bookmark: _GoBack]伦理变更申请表（实验动物福利）
Ethics Amendment Application Form (Laboratory Animal Welfare)

申请日期：
Application Date:
原伦理审查批件号：
Original Ethics Review Approval Number:
原课题名称：
Original Project Title:
本次申请类型：☐变更申请 □延期申请  ☐终止申请  ☐其他
Application Type: ☐ Amendment Application □ Extension Application ☐ Termination Application ☐ Other

一、变更内容详情
I. Details of Amendment
	变更事项
Amendment Items
	变更前内容
Content Before Amendment
	申请变更后内容
Content After Amendment

	
课题名称
Project Title
	
	

	实验动物数量
Number of Laboratory Animals
	
	（若无变化则填“不变”）
(Fill in "Unchanged" if there is no change)

	动物品种／品系
Animal Breed and Strains
	
	（若无变化则填“不变”）
(Fill in "Unchanged" if there is no change)

	主要实验方案
Main Experimental Protocol
	（描述原方案）
(Describe the original protocol)
	（若无变化则填“不变”）
(Fill in "Unchanged" if there is no change)

	其他需变更项
Other Items to be Changed
	
	



二、变更对动物福利的影响说明
II. Explanation of the Impact of the Amendment on Animal Welfare
	本次变更是否涉及动物种类的改变？
Does this amendment involve a change in animal species?
	☐是   ☐否
☐ Yes ☐ No

	本次变更是否增加动物使用数量？
Does this amendment increase the number of animals used?
	☐是   ☐否
☐ Yes ☐ No

	本次变更是否加重动物的疼痛、痛苦或紧张程度？
Will this change increase the animals' pain, suffering, or stress?
	☐是   ☐否
☐ Yes ☐ No

	
说明
Explanation
	如：本次变更仅为课题名称的形式变更不涉及任何动物实验方案、动物种类与数量、观察指标及福利措施的调整，因此不会对动物福利产生任何负面影响。
For example: This change is only a formal change of the project title and does not involve any adjustments to the animal experimental protocol, animal species and number, observation indicators, or welfare measures. Therefore, it will not have any negative impact on animal welfare.



三、提交附件材料清单（请在提供材料后打勾）
III. List of Attached Materials (Please check the boxes after providing the materials)
	原《动物实验福利伦理审查批准书》复印件
Copy of the original "Animal Experiment Welfare and Ethics Review Approval Certificate"
	

	项目正式立项通知书或任务书复印件（这是名称变更最有力的证明）
Copy of the official project approval notice or task book (This is the strongest proof of the name change)
	

	（若有）修改后的实验方案摘要或动物伦理审查申请表
(If any) Revised experimental protocol summary or animal ethics review application form
	



申请人承诺：本人承诺以上所填内容及所附材料真实、准确、完整。本人理解并保证，任何涉及动物实验方案的实质性变更，都将事先获得动物伦理委员会的批准后方可执行。
Applicant's Commitment: I promise that the above information and attached materials are true, accurate, and complete. I understand and guarantee that any substantive changes involving the animal experimental protocol will be implemented only after prior approval by the Animal Ethics Committee.
课题负责人签名：
Project Leader's Signature:


	

伦理委员会审查意见：
Ethics Committee Review Comments:
	☐同意变更，变更后批件号：
☐ Agreed to the change, revised approval number:

	
	☐同意变更，原批件号继续有效
☐ Agreed to the change, original approval number remains valid

	
	☐需补充材料。说明：
☐ Supplementary materials required. Explanation:

	
	☐需提交委员会会议审查
☐ Requires submission to the committee meeting for review

	
	☐不同意变更。理由：
☐ Disagree with the change. Reason:



伦理委员会主任／主审委员签名（伦理委员会章）：
Ethics Committee Chairperson and Chief Reviewer's Signature (Ethics Committee Seal):

年  月   日
Date
